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Pan  
 

Grzegorz Ganowicz  
 

Przewodniczący Rady Miasta Poznania  
 

 
Interpelacja  

 
 

Dotyczy:   
 
Pozwolenia na przejazd ul. Lubczykową samochodów ciężarowych powyżej 3,5 t do 
budowy zespołu budynków mieszczących się na ul. Lubczykowej i ulicach przyległych.  
 
Ulica Lubczykowa jest pieszo–jezdnią - wąską drogą po której jeżdżą samochody i chodzą 
piesi. Trudno jest aby wyminęły się samochody osobowe, a ciężarowe – praktycznie 
niemożliwe. W godzinach szczytu wyjazd z ul. Lubczykowej jest szczególnie utrudniony a  
widoczność ograniczona. 
Obecnie, po przejeździe samochodów ciężarowych ulica jest stale zabłocona, co stwarza 
zagrożenie dla jej użytkowników, zwłaszcza dla ruchu pieszego.  
 
W imieniu mieszkańców proszę o odpowiedź na następujące pytania:  
- Na jakiej podstawie pozwolenie wydane przez Zarząd Dróg Miejskich nastąpiło? 
- Czy rada osiedla Morasko - Radojewo została poproszona o zaopiniowanie wniosku? 
- Kto i kiedy będzie oceniał stan drogi po zakończeniu budowy zespołu budynków ? 
- Kto zapłaci za zniszczoną nawierzchnia ul. Lubczykowej ? 
 
W imieniu mieszkańców apeluję o wyznaczenie drogi alternatywnej umożliwiający dojazd do 
budowy.  
 
   
 
 
 
Z góry dziękuję za odpowiedź.  
 
 
 
 

Z poważaniem,  
 

Maria Lisiecka – Pawełczak  
 


